
Årsmøte 2024 – 14. januar 2025 
Møteleder: Turid 

Referent: Odd Arne  

 

- Årsberetning/resultater ble lest opp av Odd Arne. Det var enighet om at 
man fra neste år reduserer antall resultater som blir lest opp, vi tar bare 
med de viktigste prestasjonene. 

 

- Regnskap for 2024 ble gjennomgått av Torgeir. 

Overskudd: 46940,- 

 

-Forslag: 

1. Øke antall premier med en ekstra premie hver uke. 
Styret tar stilling til dette. 

2. Ny kortmaskin. 
-Klubben prøver å søke støtte fra Skagerrak sparebank. 
-Klubben må eventuelt bruke av egne penger. 
-Vedtatt å kjøpe ny kortmaskin. 

 

-Valg av styre 2025: 

Leder: Turid Gundersen 

Nestleder: Svein Otto Lomeland 

Kasserer: Mia Jørgensen 

Sekretær: Odd Arne Hatten 

Styremedlem: Ole Einar Lauvåsdal 

 

Valgkomite: Anne Kari og Edel 

Kortdublering: Kjell, Mona, Geir og Mette 



Ansvarlig for ny kortmaskin: Stig 

 

-Klubben vedtok at julebordet arrangeres annet sted enn på klubbhuset ved 
neste anledning. 

 

-Klubben har fått ny hjemmeside. Viktig informasjon legges ut her. 

 

-Alle må heretter betale klubbkveldene med vipps eller i nettbank. Det er 
ikke lenger anledning til å betale med kort. 

 

28 av klubbens medlemmer var tilstede på årsmøtet. 

 

 

 


